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För tre år sedan ställde jag en interpellation som handlade om regionens arbete med 
HBTQ-frågor. Denise Norströms (S) svar på interpellationens frågor var till en del 
tillfredsställande men vad gäller delen som handlade om utbildningsinsatser och 
HBTQ-diplomering fanns mycket övrigt att önska. 

2018 lanserades en webbutbildning i HBTQ-kunskap riktad till personalen som 318 
medarbetare genomfört ett år senare. Vad gäller HBTQ-diplomeringen hade det 
stötts på problem då en hel arbetsgrupp har svårt att komma loss tillsammans för 
kurstillfälle. Enligt Denise Norström (S) fanns viljan men det behövdes ett annat 
upplägg för att få det att fungera. 

Denise Norström och jag var överens i debatten om att de 318 medarbetare som 
genomgått webbutbildningen i HBTQ-kunskap var försvinnande få, sett till helheten. 
Vi var också överens om att vi borde ha kommit längre vad gäller HBTQ-diplomering. 

I tidsperioden mellan den första interpellationen och denna har vi drabbats av 
pandemi vilket har inneburit en stor påverkan på regionens verksamheter och 
påfrestning på medarbetarna men också att vi i mångt och mycket fått tänka om och 
göra på annat sätt.    

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd 

- Hur har pandemin påverkat arbetet med HBTQ-utbildning och -diplomering? 

- Hur fortskrider arbetet med HBTQ-diplomering inom sjukvården? 

- När förväntas arbetet med HBTQ-diplomering påbörjas vad gäller andra delar 

av regionens verksamheter? 

- Hur många är det som gått webbutbildningen i nuläget? 
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